
Zápis AS FLKŘ č. 08/2023 
  Strana 1 (celkem 6) 

AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 08/2023 (212) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 25. září 2023 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Rostislav Gregor, Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Daniel Chlaň, Jan Liška, 
Bc. Dalibor Malý, Mgr. Kamil Peterek, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., 
Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M, JUDr. 
Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub Rak, 

Ph.D., Ing. Alena Procházková, MBA 
 
Omluveni: Bc. Nela Hasová 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 12. 6. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Slib člena AS FLKŘ. 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2022. 
8. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023.  
9. Různé. 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:06 zahájil předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl první jednání v akademickém roce 2023/2024. Uvedl, 
že z jednání se omluvila Bc. Nela Hasová. Poté přivítal všechny přítomné. 
  
 
Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 12. 6. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání 12. 6. 2023 byl rozeslán členům AS FLKŘ k připomínkování, ani připomínky ani návrhy 
na doplnění nebyly vzneseny. Tento zápis byl rovněž zveřejněn v informačním systému fakulty. 
 
Návrh usnesení č. 212/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 12. 06. 2023 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 212/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 12. 06. 2023 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
K návrhu programu, který byl schválen na jednání 12. 6. 2023, nebyly ze strany členů AS FLKŘ vzneseny 
ani připomínky, ani návrhy na doplnění. 
Předseda AS FLKŘ uvedl, že dne 18. 9. 2023 zaslala děkanka AS FLKŘ dopis se žádostí, aby AS FLKŘ 
projednal její návrh na jmenování proděkana pro vnější vztahy a CŽV. Tento bod tedy navrhuje doplnit do 
programu jednání. 
 
Návrh usnesení č. 212/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 25. 9 2023 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 12. 6. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Slib člena AS FLKŘ. 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání návrhu děkanky na jmenování proděkana FLKŘ. 
8. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2022. 
9. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023.  
10. Různé. 

 
K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 212/2 
 „AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 25. 9. 2023 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 12. 6. 2023 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Slib člena AS FLKŘ. 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Projednání návrhu děkanky na jmenování proděkana FLKŘ. 

8. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2022. 

9. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023.  

10. Různé. 

 

Bod 4) Slib člena AS FLKŘ 

Předseda AS FLKŘ požádal přítomného pana Daniela Chlaně a pana Jana Lišku, aby nahlas přečetli slib 

člena AS FLKŘ a stvrdili jej podpisem, což oba učinili a stali se tak řádnými členy AS FLKŘ. 

Předseda AS FLKŘ jim k jejich členství poblahopřál. 

 

Na jednání je tak přítomno 9 členů AS FLKŘ. 

 

Na jednání se dostavil doc. Ing. Pavel Valášek, CSc. ML.L. – přítomno 10 členů AS FLKŘ. 

 

Dr. Strohmandl požádal nové členy AS FLKŘ, aby vyjádřili svou preferenci, v jaké odborné komisi Senátu 

chtějí pracovat. Pan Liška vyjádřil zájem o práci v Legislativní komisi AS FLKŘ, pan Chlaň o práci 

v Ekonomické komisi. 
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Návrh usnesení č. 212/3 
„AS FLKŘ schvaluje pana Jana Lišku členem Legislativní komise AS FLKŘ.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9 proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 212/3 
„AS FLKŘ schvaluje pana Jana Lišku členem Legislativní komise AS FLKŘ.“ 
 

Návrh usnesení č. 212/4 
„AS FLKŘ schvaluje pana Daniela Chlaně členem Ekonomické komise AS FLKŘ.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9 proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 212/4 
„AS FLKŘ schvaluje pana Daniela Chlaně členem Ekonomické komise AS FLKŘ.“ 

 

 

Bod 5) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
- V tomto akademickém roce ještě jednání AS UTB neproběhlo, první bude 26. 9. 2023. 
- V průběhu prázdnin AS UTB projednal několik dokumentů per rollam (např. dodatek č. 1 k rozpočtu 

UTB). 
- AS UTB obdržel k projednání a schválení materiál, týkající se využití dědictví Tomáše Bati. 

V návrhu je možnost koupě pozemku před budovou U11 pro účely zřízení parkoviště. 
 
Doc. Valášek upozornil, že tento pozemek není pro zřízení parkoviště vhodný, v případě, že bude stavba 
povolena, bude mít parkoviště malou kapacitu. 
 
 
Bod 6) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, děkanka 

- V AR 2023/2024 již bylo jednání kolegia rektora a rovněž se uskutečnilo výjezdní zasedání vedení 
UTB a děkanů a tajemníků fakult. Hlavními body jednání bylo naplňování indikátorů MEP, u FLKŘ 
došlo od posledního hodnocení k posunu.  

- NAÚ byla předložena žádost o reakreditaci navazujícího magisterského programu Bezpečnost 
společnosti, v současné době čekáme na oznámení o složení hodnoticí komise. Součástí žádosti 
bylo i stanovisko Ministerstva vnitra, které bylo velmi kladné. 

- Je dokončena rekonstrukce kanceláří děkanátu, drobné chybějící úpravy (popisky, oprava výmalby) 
a pravá strana chodby v 1NP budou dokončeny do konce října. V průběhu ZS je v plánu ještě 
úprava (sjednocení) chodeb ve 2 a 3 NP. 

- 6. 10. se koná Noc vědců, z tohoto důvodu byl po projednání v kolegiu děkanky proveden 
rozhodnutím děkanky přesun výuky kombinované formy studia z 6. – 7. 10. na 13. – 14. 2023. 

- V první polovině září se uskutečnila konference CrisCon, děkanka poděkovala všem organizátorům 
za organizaci. Úspěch konference byl mimo jiné podpořen i spoluprací s ČVUT – prof. Navrátil. 

- Informace o připravovaných projektech ESF a ERDF – ještě nejsou známy konkrétní částky, které 
budou přiděleny na fakultu. 

- Od 1. 10. 2023 je kvestorkou UTB jmenována paní Ing. Silvie Vodinská, aktuálně je pověřena na 
1 rok s ½ roční zkušební lhůtou. 
 

Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro pedagogickou činnost 
- Byla zahájena výuka v AR 2023/2024, první den výuky byl pro první ročníky prezenční formy studia 

koncipován jako adaptační den, na kterém se seznámili s fakultou jako takovou a jednotlivými 
ústavy, poděkování všem, kteří participovali na jeho organizaci. 
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- V AR 2023/2024 již rovněž proběhla porada proděkanů pro pedagogickou činnost, připravuje se 
elektronické potvrzení o studiu, funkční by mělo být do konce roku 2023. 

- Na poradě proděkanů zazněl apel na zvážení možnosti zavedení přijímacích zkoušek pro některé 
studijní programy v dalších obdobích. 

- Informace o možnosti ukončení studia v případě neúčasti studentů na výuce od jejího zahájení – 
v případě takového kroku je nutno jej implementovat do všech souvisejících vnitřních norem fakulty. 

- 31. 10. 2023 – Business Day ve Zlíně, na základě omluvenky umožnění účasti studentům. 
- Dny otevřených dveří budou v tomto akademickém roce dva pro všechny fakulty UTB , termíny jsou 

stanoveny rozhodnutím rektora a budou 10. 11. 2023 a 10. 2. 2024.  
- Na Moodle byl Dr. Sysalou zpracován Manuál pro jeho použití, dostupný je na titulní stránce 

Moodlu. 
- U závěrečných prací a výzkumu nutno zvážit, není-li nutno výzkum posoudit Etickou komisí. 

(biomedicínské, citlivé údaje). U závěrečných prací by na toto měl studenta upozornit vedoucí 
práce, informace by studenti měli obdržet i na bakalářských a diplomových seminářích. 
 

Dr. Tomášek se dotázal, jakým způsobem budou omlouváni studenti posledních ročníků účastnící se 
Business Day – bude projednáno na kolegiu děkanky.  
 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- Informace o úspěšném získání projektu Horizon Europe „Agroecology Partnership – European 
partnership on accelerating farming systém transition – agroekology living labs and research 
infrastructures“. Délka projektu je 7 let (2024-2030), hl. řešitel Dr. Lehejček, spolupráce FLKŘ a 
CPS. 

- IS HAP je naplňován dle harmonogramu, aktuálně probíhá jeho kontrola na úrovni ústavů. 
- Probíhá vyhodnocení plnění kritérii v rámci hodnocení MEP. 
- Do 30. 9. budou projednány změny v rámci projektů IGA (fakultní komise IGA bude jednat per 

rollam). 
- Akademičtí pracovníci jsou průběžně informováni o aktualitách týkajících se tvůrčí činnosti. 

Dr. Strohmandl  vznesl dotaz, jaká je budoucnost IS HAP – pokud bude UTB v jeho užívání pokračovat, má 
návrhy na jeho úpravy a doplnění. Děkanka odpověděla, že UTB ještě nevydala jednoznačné stanovisko, 
ale vzhledem k institucionálním akreditacím je UTB povinna používat jednotný interní hodnoticí systém. 
Pravděpodobně bude IS HAP dále používán, ale dojde k jeho modifikaci a úpravě interních směrnic tak, 
aby bylo vše v souladu. 

 
Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty 

- Upozornění na změny v Zákoníků práce, týkající se DPP a DPČ, některé platí již od 1. 10. 2023, 
další od 1. 1. 2024.  

- Informace o vlastnictví pozemků v okolí Acadamic school ve Zlíně – ztížené podmínky pro jejich 
využití pro UTB. 

- V minulém týdnů se konala schůzka zástupců fy Hrabec s tajemnicí fakulty – snaha přizpůsobit 
nabídku jídel pro mladé. 

- Od 1. 10. 2023 bude navýšena cena za oběd u fy Hrabec pro zaměstnance FLKŘ o 10,-Kč. 
- Informace o možnosti pozvat zástupce fy Hrabec na setkání se studenty. 
- Studenti mají nárok na dvě dotovaná jídla denně. 

 
 
Bod 7) Projednání návrhu děkanky na jmenování proděkana FLKŘ. 

Děkanka fakulty přednesla svůj návrh na jmenování Mgr. Marka Tomaštíka, Ph.D. proděkanem pro vnější 

vztahy a CŽV. Uvedla, že pan Dr. Tomaštík odstoupil z funkce proděkana na vlastní žádost ze zdravotních 

důvodů, tyto důvody pominuly, a proto jej znovu navrhuje na tuto pozici. 

 

Dr. Strohmandl uvedl, že hlasování – vzhledem k tomu, že se jedná o hlasování o konkrétním jméně – bude 

tajné a požádal Dr. Peterka a Bc. Malého, aby se ujali funkce skrutátorů. 
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Skrutátoři vydali hlasovací lístky, které členové AS FLKŘ odevzdali do připravené urny, poté skrutátoři 

provedli kontrolu hlasovacích lístků a vyhodnotili hlasování. 

 

Bylo vydáno 10 hlasovacích lístků, 10 bylo odevzdáno, z toho 10 bylo platných s následujícím výsledkem:  

2 hlasy byly pro jmenování Dr. Tomaštíka proděkanem pro vnější vztahy a CŽV, 

1 hlas se zdržel hlasování, 

7 hlasů bylo proti jmenování Dr. Tomaštíka proděkanem pro vnější vztahy a CŽV. 

 

Usnesení č. 212/5 

„AS FLKŘ vyjadřuje nesouhlasné stanovisko k návrhu děkanky FLKŘ UTB na jmenování Mgr. Marka 

Tomaštíka, Ph.D. proděkanem pro vnější vztahy a CŽV .“ 

Dr. Tomášek se dotázal, jaký byl přesný důvod ukončení výkonu funkce proděkana pro vnější vztahy a CŽV, 

děkanka fakulty odpověděla, že podle jejích informací zdravotní důvody. 

 

 

Bod 8) Projednání Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2022. 

Tajemnice fakulty představila dokument, uvedla, že se jedná o přehled, který splňuje požadavky na výroční 

zprávu o hospodaření. 

 

Výroční zpráva byla postoupena k projednání Ekonomické komisi AS FLKŘ, Dr. Peterek jako předseda této 

komise stanovil po dohodě s jejími členy termín jednání na pondělí 2. 10. 2023, 13:00 hodin. Připomínky k 

dokumentu je možné zasílat předsedovi komise a předkladatelce do pátku 29. 9. 2023 do 12:00 hodin. 

 

 
Bod 9) Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023 

Dr. Strohmandl představil návrh programu pro jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023. K návrhu nebyly 

vzneseny ani připomínky ani návrhy na doplnění. 

 

Návrh usnesení č. 212/6 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023 v následujícím znění: 
1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 25. 9. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Schválení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2022. 
7. Informace o čerpání rozpočtu FLKŘ a Stipendijního fondu FLKŘ ke dni 31. 8. 2023 
8. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 13. 11. 2023.  
9. Různé. 
 

K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení č. 212/6 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023 v následujícím znění: 
1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 25. 9. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Schválení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2022. 
7. Informace o čerpání rozpočtu FLKŘ a Stipendijního fondu FLKŘ ke dni 31. 8. 2023 



Zápis AS FLKŘ č. 08/2023 
  Strana 6 (celkem 6) 

8. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 13. 11. 2023.  
9. Různé. 

 

 

Bod 10) Různé 
 

- Proběhla diskuze ohledně přítomnosti bezdomovců v relaxační zóně fakulty a jejich nevhodném 
chování – v případě komplikací je nutno obrátit se na pracovnici recepce, která zavolá Městskou 
policii, případně přímo Městskou policii zavolat.  

- Pan Gregor upozornil, že před budovou UH2 jsou ztrouchnivělé lavičky a požádal, zda je možno 
zařídit výměnu. Tajemnice fakulty prověří. 

- Zákaz parkování přímo před budovou (vydlážděný prostor), nástupní prostor pro IZS, v lednu bude 
projednána možnost označení s Ing. Kouřilovou (BOZP UTB). 

- Dr. Strohmandl informoval o připravovaných exkurzích pro 2. roční NMgr. SP Bezpečnost 
společnosti – specializace Ochrana obyvatelstva. 

- Dr. Strohmandl informoval o své plánované schůzce s panem rektorem. 
 

Ve 14:33 hodin předseda AS FLKŘ poděkoval všem za účast a ukončil jednání. 
 
 
 
 
Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


